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Møteprotokoll 
Hva: AK styremøte nr. 7 2018 - 2020 
Avholdt: Scandic Helsfyr kl. 1300 - 1630 , Fredag 19.oktober 2018 
Tilstede: Ola Evjen, Anne Cathrine Enstad, Dagfinn Neteland, Erika Holand Tøsse, Kenneth 
Larsen og Roar Karlsen 
Frafall: - 
Fra admin.: Claus Johan Ryste, Mari Hagvaag Seim, Stefan Havnelid Johnsen 
Kopi: Skistyret og NSF Administrasjon 
Referent: Mari Hagvaag Seim 
 
 
Sak 46 2018 - 2020   Godkjenne innkalling 
Innkalling godkjennes. 
 
Sak 47 2018 – 2020  Godkjenne referat 
Referat styremøte nr. 7 godkjennes. 
 
Sak 48 2018 – 2020  Sportslig status og planer  
Claus gir status. Sölden er bekreftet. Det skal komme ut med hvem som skal starte 
førstkommende mandag klokken 12. Aktivitetsplan ok. 
 
 
Sak 49 2018 – 2020  Administrativ status 
Bra arbeidsflyt nå. Einar skal 14 dager til Kina. Mari skal være med til Sölden.  
 
Sak 50 2018 – 2020  VM prosessen 
Orienterte om prosessen og vedtatt saksgang. 
AK er rådgivende organ – beslutning skal tas i skistyret. Roar er innstilt av skistyret til å være 
styremedlem for Skiforbundet i Alpin Hafjell Kvitfjell AS. Vurderte habilitet. Roar erklært seg 
selv som inhabil.  
 
Sak 51 2018 – 2020  Status økonomi 
Claus og Mari viser presentasjon som skal presenteres på høstmøte. Får konstruktive 
tilbakemeldinger på layout og innhold.  
 
Sak 52 2018 – 2020  Høstmøte 
Mammutrenn (Donald Duck og lignende), Telenor og Hovedlandsrennet skal vurderes opp 
mot fellesreglement. Tas opp med råd fra høstmøte vedr. ordlyd  i fellesreglementet. 
Roar og Stefan deltar på region-TD møte. Dagfinn og Claus gir status på hvordan de skal 
presentere gruppearbeid. Claus går igjennom hele programmet. Alpinsportens venner ble 
diskutert om hvordan det kan skape engasjement. Anne Cathrine protokollfører fredag og 
Dagfinn på lørdag. 
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Sak 53 2018 – 2020  Kontrollutvalget 
Mari og Claus sender papirer de trenger rundt økonomi. 
 
 
 
 
 
 
 


